

Science Fair 2018

Unsere dritte Science Fair war wieder ein großer Erfolg. Fast 50 Schülerinnen und Schüler der 3., 4. und 5. Klassen nahmen mit insgesamt 26 Projekten teil. Die umfangreichen Experimente und Forschungen wurden eigenständig zu Hause vorbereitet. Es konnten wichtige Fragen geklärt werden, wie z. B. What is the Milky Way? Wie wird aus Wind Strom erzeugt? How does temperature affect the growth of crystals? u.v.m.

Ein herzliches Dankeschön an alle Eltern für die tatkräftige Unterstützung und besonders an die Organisatoren Frau Guerriere und Herrn Schmoeckel.



Our third annual Science Fair was a huge success! Almost 50 students from grades 3 – 5 participated with 26 projects. The experiments and projects were prepared at home by the students. Topics included: What is the Milky Way? How is electricity generated from wind? How does temperature affect the growth of crystals?

Thank you to our parent volunteers for their support and to Mrs. Guerriere and Mr. Schmoeckel.

May is Lyme Disease Awareness Month

Please visit the following websites for current information on Lyme Disease and other tick-borne illnesses.

Westchester County Department of Health: <http://health.westchestergov.com/tick-borne-diseases>

Centers for Disease Control and Prevention: <https://www.cdc.gov/lyme/>

CDC Fact Sheet for Parents:

https://www.cdc.gov/lyme/resources/toolkit/factsheets/10_508_Lymedisease_Parent.pdf

GISNEWSLETTER May 9, 2018

Seasonal Allergies

Information for Parents from the American Academy of Allergy, Asthma & Immunology:

<http://www.aaaai.org/aaaai/media/medialibrary/pdf%20documents/libraries/el-spring-allergies-patient.pdf>

Running Club News

On Sunday runners from the running club ran the Burke Heels and Wheels 5K and Fun Races! We had a great turnout and GISNY was one of the biggest teams there. Many of our runners won awards and set new PRs. Runners who won received age group awards were: Teresa Daehne, Rania Griepentrog, Isaac Gladden, Beatte Parra, and Dr. Bruemmer. Congratulations to Mr. Blaho for winning 2nd overall! Special mention goes to Rania for completing her first 5K!

Our next race is Saturday, May12th. Come run with us!





Moving Sale Season has begun!!!

Use the parents' association website **THE CLASSIFIEDS** to sell your appliances, furniture, clothes, toys, cars, houses and so on! Show pictures, explain the items, set the price... and finally sell everything!

Or are you looking for new used things? Moving from Germany and need new technical equipment, household items, a car or a house for rent? Go to <http://gisny.yclas.com> and find the perfect match!



Umzugssaison hat begonnen!

Nutzt die Webseite des Elternbeirates **THE CLASSIFIEDS** (Kleinanzeigen), um technische Geräte, Möbel, Klamotten, Spielsachen, Autos, Häuser und so weiter zu verkaufen! Stellt Fotos ein, beschreibt Eure Artikel, nennt den Preis ... und verkauft am Ende alles!

Oder sucht Ihr nach neuen gebrauchten Sachen? Zieht Ihr von Deutschland in die USA und braucht neues technisches Equipment, Haushaltsgegenstände, ein Auto oder möchtet ein Haus mieten? Dann geht auf <http://gisny.yclas.com> und findet die passenden Angebote!

THE CLASSIFIEDS
supported by parents' association





Kykuit - Das Rockefeller-Anwesen
Donnerstag, 7. Juni 2018

In diesem Paradies in den Hügeln über dem Hudson werden wir einmalige Architektur, Parklandschaften, Kunst und Ausblicke erleben.

Kykuit war der Sitz von vier Generationen der Familie Rockefeller. Den Beginn markierte der Philanthropist John D. Rockefeller, der Gründer der Firma Standard Oil und zu seinen Lebzeiten reichster Mann Amerikas.

Während unserer Führung werden wir viele Geschichten aus dem Leben der Rockefellers und ihren Beitrag zu Wohlfahrt, Denkmalpflege, Wirtschaft, Regierung und natürlich der Kunst hören.

Beginn/Treffpunkt:

- **08:45 Uhr** GISNY Parkplatz Partridge Road. Wir fahren mit privaten PKWs.
- **09:30 Uhr** Kykuit Visitor Center (381 North Broadway, Sleepy Hollow)

Kosten:

- **\$25.00 pro Person**

Maximale Teilnehmerzahl:

- **18 Personen:** Reihenfolge nach Eingang der Anmeldung

Füllen Sie bitte das beigefügte Anmeldeformular aus und geben Sie dies in einem Umschlag zusammen mit der Tourgebühr in Bar (keine Schecks) im Büro der deutschen Schule bis zum **30.Mai 2018** ab.

Für weitere Informationen kontaktieren Sie gerne: **Manuela Reidel Tel. 914 316 6329.**

Hiermit melde ich mich verbindlich für die Kykuit Tour am **7. Juni 2018** an (bitte beachten Sie, dass die Anmeldegebühr nicht erstattet werden kann).

Name:

Handy:an der GISNY seit:.....

E-Mail:

Newcomers' Club Team



Kykuit - The Rockefeller Estate
Thursday, June 7, 2018

Experience remarkable architecture, gardens, art, and scenery at this hilltop paradise.

Kykuit was home to four generations of the Rockefeller family, beginning with the philanthropist John D. Rockefeller, founder of Standard Oil and, in his day, the richest man in America. Our guide will share many stories that highlight the lives of Rockefeller family members and their contributions to philanthropy, conservation, business, government, and the arts.

Meeting Point:

- **08:45 am** GISNY Parking Lot Partridge Road / Carpooling
- **09:30 am** Kykuit Visitor Center (381 North Broadway, Sleepy Hollow)

Cost:

- **\$25.00** per person

Maximum group size:

- **18 participants:** Registrations will be on first come, first served basis

Please fill out the **registration form** below, include the **tour fee in cash** (no checks) and turn in envelopes at the GIS New York office **by May 30, 2018**.

For further information feel free to contact **Manuela Reidel at 914 316 6329**.

I sign up for the Kykuit Tour on June 7, 2018 (registrations are not refundable)

Name:

Cell phone:at GISNY since:.....

E-Mail:

Newcomers' Club Team